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هزینه های تسویه حساب، تخریب و حاشیه در پارلمان شهری را 
مردم پرداخت می کنند. به یاد داریم شورای اسلامی شهر شیراز 
در شــصت وهفتمین مجمع مشورتی شوراهای اسلامی خواستار 
گســترش قلمرو نظارتی فراتر از شــهرداری ها و تا سطوح ارشد 
مدیریت شهری شــده بود. اما با گذشت چند روز از این مجمع 
بود که حاشیه های قبلی با اتهام فساد رنگ و بوی جدی تری به 
خود گرفت تا پارلمان شهری در گوشه رینگ میخکوب شده و به 
جای نشستن بر کرسی مدیریت ارشد شهر در انجام رسالت های 

اولیه نیز با چالش هایی روبه رو گردد.
فارغ از نتیجــه این پرونده های پرتلاطم که هنوز به ســرانجام 
نرســیده، باید توجه داشــت که حاشــیه ها و اختلافات درونی 
پارلمان شــهری انرژی مضاعفی را از شهر و شهروندان می گیرد. 
دقایق پرهزینه ای که باید برای رفع چالش های شهری اختصاص 
یابند، صــرف رایزنی برای جلب آرای مخالفان می شــوند و کار 
تا جایی بالا می گیرد که ســخنگوی پارلمان شــهری آشــکارا 
 خبر از انشــقاق داده و از برپایی جلســات خصوصی 1+6 گلایه 

می کند.
 شعار شفافیت تعبیر نشد

مطابق آمارهای رســمی، بیش از یک پنجم از جلســات شورای 
اســلامی شهر شیراز نیز در سال دوم شــورای ششم به صورت 
غیرعلنی برگزار شده که این امر شعار اصلی پارلمان شهری که 
همانا شفافیت است را زیر ســؤال می برد. شاید اگر جهش های 
ده گانه عمرانی شــهرداری شــیراز نبود، میــزان نارضایتی های 
مردمی پیرامون عملکرد مدیریت شــهری به صورت جدی تری 
مطرح می شد و افکار عمومی خواســته های خود را صریح تر به 
گوش ائتلاف های »شــانا« و »شما« و در رأس آنها پدرخوانده ها 

می رساند.
با ذکر این موارد به نتیجه برســیم که شــورای ششــم در کنار 

همه خدماتی که به شــهر و شــهروندان ارائه کرده، در ماه های 
اخیر دچار حاشــیه های دوچندانی شد که فرصت خدمتگزاری 
بــه مــردم را از آنهــا تا حدود زیــادی گرفت و نتیجــه آن در 
 چالش های عدیده ای که شــهر از آنها در عذاب اســت، مشهود 

است.
حــال با روی کار آمدن هیئت رئیســه جدید و برپایی مراســم 
تحلیــف برای اعضــای تازه نفس، امید می رود که حاشــیه ها و 
تقابل های مخرب در صحن بین الحرمین به حداقل کاهش یافته 
و نمایندگان مردم شیراز در شورای شهر به رسالت اصلی خود که 
همانا خدمت به سومین حرم اهل بیت)ع( است، تمرکز بیشتری 
یابند. توجه داشــته باشیم که شورای ششم لقب فاخر انقلابی را 
برای خود برگزیده اســت و هرگونه کاســتی، ناکارآمدی، فساد، 
حاشیه و مواردی از این دست موجب خدشه داری این ساختار در 

افکار عمومی خواهد شد.
با ذکر این مقدمه، گروه گزارش شیرازنوین نگاهی بر رویدادهای 
یکصد و بیســت و سومین جلسه علنی ششــمین دوره شورای 

اسلامی شهر شیراز داشته است.
 آزمونی دشوار برای معلم کهنه کار

ســیدابراهیم حسینی رئیس شورای اسلامی شهر شیراز شد. در 
یکصد و بیســت و سومین جلسه رسمی و علنی شورای اسلامی 
شهر شــیراز انتخابات سال سوم هیئت رئیســه شورای اسلامی 
شهر شــیراز با حضور فرماندار شهرستان برگزار شد و در نهایت 
ســیدابراهیم حســینی با 12 رأی به عنوان رئیس، محمدتقی 
تذروی با 13 رأی به عنوان نایب رئیس، افســانه خواست خدایی 
با 13 رأی به عنوان منشی اول، علیرضا اسکندری با 11 رأی به 
عنوان منشی دوم و مریم حسینی با 10 رأی به عنوان سخنگوی 
هیئت رئیسه در سال سوم شــورای اسلامی شهر شیراز انتخاب 
گردیدند. پست خزانه داری شورا هم با 11 رأی به مصطفی کیانی 

رحیمی رسید.
ایــن معلم پیشکســوت در دو ســال اخیر از جهــت گیری و 
تسویه های آشکار پرهیز می کرد و باید دید که اتخاذ این راهکار 
می تواند کشتی شورای شیراز را به ساخل آرامش رهنمون سازد 

یا پارلمان شهری آبستن حاشــیه های دوباره ای خواهد شد. در 
سوابق کاری سیدابراهیم حسینی مواردی نظیر معاون پشتیبانی 
مدیرکل آموزش و پرورش و قائم مقام مدیرکل، معاون پرورشی 
مدیرکل آموزش و پرورش، معاون پرورشی شهرستان پاسارگاد، 
مدیر و معاون مدارس ناحیه 4 شیراز و تدریس در مقطع آموزش 

عالی دیده می شود.
 جمع علی البدل ها کامل تر می شود

در ادامه این مراسم، مراسم تحلیف دو عضو جدید شورای اسلامی 
شهر شیراز برگزار شد. در یکصد و بیست و سومین صحن علنی 
شورای اسلامی شهر شیراز مراسم تحلیف ابراهیم کمالی دشت 
ارژنه و محمود صفایی به عنوان اعضای علی البدل شورای اسلامی 
شــیراز با حضور فرماندار شهرستان شیراز در صحن علنی شورا 
برگزار شــد. اعضای جدید پارلمان شهری در متن سوگندنامه، 
قسم یاد کردند که در حفاظت از اموال عمومی شهر و شهرداری 
تمامی ســعی و تلاش خود را به کار گرفتــه و همواره امانت دار 
شهروندان بوده و در راستای رعایت صرفه، صلاح و پیشرفت امور 

شهر و شهرداری اهتمام ورزند.
 در آرزوی ساحل آرامش

بر اســاس این گزارش، شــایان ذکر است ششمین دوره شورای 
اســلامی شهر شیراز، مردادماه سال 1400 رسماً فعالیت خود را 
آغاز کرد و اکنون در آغاز ســومین سال فعالیت، اعضای جدید 

هیئت رئیسه را برگزید.
حال باید دید که سکان داری حسینی در مقام معلمی پیشکسوت، 
شــورای اسلامی شــهر شــیراز را به کدام سمت وسو رهنمون 
می سازد و آیا صحن بین الحرمین رنگ آرامش را به خود خواهد 
دید؟ امری که در سال دوم شورا با وجود تلاش های شبانه روزی 
مهدی طاهری محقق نشد. هم گرایی و اتحاد برای آبادانی شیراز، 
پرهیز از سیاسی کاری و تسویه حســاب و برخورداری از نگاهی 
فراجناحی مهم ترین درخواســت مردم شیراز، سومین حرم اهل 

بیت)ع( از شورای اسلامی شهر است.
به یاد داشته باشیم هزینه های تسویه حساب، تخریب و حاشیه ها 

در پارلمان شهری را مردم پرداخت می کنند.

 سیده رقیه یحیوی- گروه خبر:
تأمیــن منابع مالی و تزریق به موقع آن جهت پیشــبرد اجرای پروژه های عمرانی از اهم 
فعالیت های مدیریت شــهری است که شــهردار کلان شهر شــیراز بر آن تأکید دارد و 
می گوید: تمامی تلاش در این مقوله ســخت در حال انجام است تا با این فرصت همدلی 
و همکاری بین مدیریت شــهری و قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء)ص(، 3 پروژه کلان در 
زمان مشخص به بهره برداری برسد و منجر به رضایتمندی شهروندان و امیدآفرینی شود.

به همین منظور مسائل پروژه های کلان عمرانی بزرگ راه سپهبد شهید سلیمانی، زیرگذر 
گویم و خط 2 مترو مورد بررســی مدیریت شهری و قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء)ص( 
قرار گرفت. مســائل پروژه های کلان عمرانی بزرگ راه ســپهبد شهید سلیمانی، زیرگذر 
گویم و خط 2 مترو مورد بررســی مدیریت شهری و قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء)ص( 

قرار گرفت. شــهردار کلان شــهر شیراز در این جلســه به اهمیت این پروژه ها و ارزیابی 
پیشــرفت آنها بر اساس برنامه زمان بندی پرداخت و از اقدامات مطلوب و روبه جلوی این 

پروژه ها قدردانی کرد.
محمدحســن اسدی با پردازش اقدامات انجام شــده در بخش باقی مانده از فاز یک خط 
2 مترو اظهار کرد: بر اســاس گزارش ها و بازدیدهای پیاپی که از این فاز صورت گرفته، 
پیش بینی می شود تا قســمت های باقی مانده در دهه فجر سال  جاری مورد بهره برداری 

قرار گیرد.
این مقام ارشــد مدیریت شــهری شــیراز در خصوص فاز دوم خــط 2 مترو نیز گفت: 
برنامه ریزی زمانی صورت گرفته در این فاز که از میدان امام حســین)ع( به سمت میدان 
آزادی و در ادامه تا میدان کلبه ســعدی پیش می رود، 2 ســال اســت که تلاش برای 

بهره برداری در این موعد زمان بندی خواهد شد.
ا و در ادامه به مراحل اجرایی پایانی پروژه کلان بزرگ راه سپهبد شهید سلیمانی پرداخت 
و بیان کرد: تمامی تلاش  مدیریت شــهری و قرارگاه ســازندگی خاتم الانبیاء)ص( برای 
بهره برداری از این پروژه کلان که مســیری اصلی در راستای تکمیل رینگ شرقی-غربی 

شیراز بوده، در همین سال جاری است.
شهردار کلان شهر شیراز همچنین با بررسی پروژه کلان زیرگذر گویم که محوری شریانی 
و تأثیرگذار در راســتای اتصال این کلان شهر به استان های غربی است، از برطرف شدن 
عمده مســائل این پروژه نظیر تملک املاک مورد مسیر، جابه جایی تأسیسات آب، برق، 
گاز، مخابرات و فیبر نوری ابراز خرسندی و تصریح کرد: بخش اندکی از این مسائل باقی 

 مانده و در حال پیگیری است.
او که اجرای پروژه های کلان و تأثیرگذار را از دغدغه های مهم مدیریت شهری جهت رفاه 
و آسایش شهروندان ذکر می کند، خاطرنشان کرد: این 3 پروژه کلان در 3 نوبت در حال 

فعالیت و طبق برنامه زمان بندی در حال پیشرفت است.
تأمیــن منابع مالی و تزریق به موقع آن جهت پیشــبرد اجرای پروژه های عمرانی از اهم 
فعالیت های مدیریت شهری است که شهردار کلان شهر شیراز در این راستا تصریح کرد: 
تمامی تلاش در در این مقوله ســخت در حال انجام اســت تا بــا این فرصت همدلی و 
همکاری بین مدیریت شهری و قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء)ص(، این 3 پروژه کلان در 
زمان مشخص به بهره برداری برسد و منجر به رضایتمندی شهروندان و امیدآفرینی شود.

 کریم آمالی- گروه شهرستان ها- آباده
اســتاندار فارس در دومین دور سفرهای شهرســتانی خود چهارشنبه یازدهم مردادماه 
1402 وارد شهرســتان آباده شــد؛ ســفری که ره آورد آن 10 مصوبه جدید برای این 
شهرستان بود. دکتر محمدهادی ایمانیه، صبح چهارشنبه در پایان جلسه شورای اداری 
شهرســتان آباده، ضمن ابراز خرســندی از حضور دو باره در این شهرستان افزود: سفر 
نخســت به این شهرستان که 14 مهرماه ســال گذشته انجام شد، 22 مصوبه به همراه 

داشت که تعداد قابل توجهی از آنها اجرایی شده است.
وی ادامه داد: برخی پروژه ها نیز در مســیر اجرا با موانعی مواجه شــده اند که در جلسه 
امروز تلاش کردیم که نســبت به رفع ایــن موانع اقدام کنیم و امیدواریم با تصمیماتی 
که در این زمینه اتخاذ شــد، تا پایان امســال سایر مصوبات باقی مانده سفر نخست نیز 

اجرایی شود.
نماینده عالی دولت در فارس اظهار کرد: در این سفر نیز 10 مصوبه دیگر برای آباده به 
تصویب رســید که امیدواریم اجرایی شدن این مصوبات نیز به توسعه و پیشرفت هرچه 

بیشتر این شهرستان کمک کند.
دکتر ایمانیه در خصوص ارتقای فرمانداری آباده نیز گفت: امروز این اتفاق با همراهی و 
کمک نماینده مردم این شهرستان در مجلس در حالی رقم می خورد که یکصدمین سال 

تأسیس فرمانداری آباده نیز گرامی داشته شد.
وی اظهار کرد: این اتفاق و رویداد، بیانگر تلاش و اصالت این شهرســتان در تقسیمات 

کشوری و فعالیت هایی است که انجام شده است. 
اســتاندار فارس، آباده را در اجرای طرح نهضت ملی جهش مســکن از شهرستان های 
پیشــرو عنوان کرد و گفت: هم اینک در این شهرســتان 2هزار واحد مسکونی در حال 
ســاخت است که امیدواریم هم زمان با ســفر دوم رئیس جمهور به استان فارس بتوانیم 

تعدادی از این واحدها را به بهره برداری رسانده و تقدیم مردم کنیم.
دکتر ایمانیه افــزود: البته برخی پروژه های طرح نهضت ملی جهش مســکن آباده در 
بحث زیرســاخت های آب و برق با مشکلاتی مواجه بود که با مصوبه اخیر شورای عالی 
مسکن کشور مبنی بر تأمین یک سوم هزینه های زیرساختی توسط وزارت نیرو، یک سوم 
توســط وزارت راه و شهرسازی و یک سوم توسط استان ها، امیدواریم مسئله تأمین این 
زیرســاخت ها نیز حل شود و کســانی که در این واحدها اسکان می یابند، دچار مشکل 

نشوند.
وی، در خصوص حل مشکل راه روستای خسروشیرین هم گفت: در این زمینه در جلسه 

چهارشنبه با معاون وزیر راه و شهرسازی گفت وگوی تلفنی انجام دادیم؛ سعی کردیم این 
مسئله را تامین اعتبار کنیم تا مشکل این محور را که به آزادراه شیراز- اصفهان متصل 
می شود با همکاری وزارت دفاع و وزارت راه و شهرسازی حل کنیم. نماینده عالی دولت 
در فارس افزود: در این جلســه در خصوص تأمین برق شمال استان به ویژه شهرستان 
آباده نیز در تماس تلفنی با رئیس توانیر کشــور این قول از جانب او داده شــد که در 
سفر دوم دولت به استان و همچنین از طریق مولدسازی این مسئله تأمین اعتبار شود.

دکتر ایمانیه ادامه داد: بحث اجرای فاضلاب خسروشــیرین نیز که به تصویب رســیده 
و طراحــی آن انجام شــده، بــه زودی آغاز می شــود. وی اظهار کرد: تکمیل ســالن 
ورزشــی خسروشــیرین هم نیازمند ۷0میلیارد ریال اعتبار دیگر اســت که امیدواریم 
 بــا تأمیــن این اعتبار بــه زودی شــاهد تکمیل این ســالن ورزشــی و تقدیم آن به 

مردم باشیم.
اســتاندار فارس، با اشــاره به برگزاری همایش ســرمایه گذاری منطقه ای و شهرستانی 
شمال فارس به میزبانی شهرستان آباده گفت: امیدواریم که این همایش سبب شود که 
ســرمایه گذاران این استان و شهرستان در هر نقطه ای از استان، کشور و خارج از کشور 
که هســتند و دلشان برای وطن و دیارشــان نیز می تپد، برای جذب سرمایه گذاری ها، 
اشــتغال، کارآفرینی و تولید بیشتر تلاش کنند و مدیریت ارشد استان نیز در این راه از 

سرمایه گذاران حمایت کامل خواهد کرد.

آیا شورای شهر شیراز با تغییر هیئت رئیسه جدید به سوی ساحل آرامش رهسپار می شود؟

خردمند معلم  به  اعتماد 
   آزمون سخت »حسینی« بر کرسی داغ مدیریت شهری آغاز شد

شهردار شیراز: بخش باقی مانده از فاز یک خط 2 مترو دهه فجر افتتاح می شود 

پروژه ها کمبود مالی ندارند
تأمین منابع مالی و تزریق به موقع آن جهت پیشبرد اجرای پروژه های عمرانی از اهم فعالیت های مدیریت شهری است

در شورای اداری شهرستان آباده مطرح شد:

تأمین زیرساخت مسکن ملی 
۱۰ مصوبه جدید، ره آورد سفر دوم استاندار فارس به شهرستان آباده

فارس آینده ایران
شــاید آینده اقتصادی ایــران از اتوبان فارس عبــور کند. در 
دهه  هــای معاصر ما ســرمایه گذاری های همه  جانبه  ای را برای 
گســترش زیرســاخت های نفت و پتروشــیمی انجام دادیم و 
صندوق بیت  المال ایرانیان اعتیاد پرســش  برانگیزی به درآمد 
حاصل از طلای ســیاه پیدا کرد. اما شاید از یاد برده باشیم که 
ذخایر فســیلی و انرژی های ناپاک در آینــده کوتاهی از میان 
خواهند رفت و پول  های نفتی برای تهیه مایحتاج اساسی کشور 
رفته رفته ناپدید می شــوند. در آن برهه است که ناگزیر به یاد 
دیگر پتانســیل های فراموش شــده برای کسب درآمد خواهیم 
افتاد و شــاید با چیزی جز افســوس و افسوس رو به رو نشویم؛ 
چراکه مؤلفه  هایی نظیر صادرات غیرنفتی، آمارهای گردشگری، 
حفاظت از میراث پیشــینیان و منابع ارزشمندی نظیر این ها 
قرابت چندانی با مرزهای ایدئال ندارند و ما در بســیاری مواقع 
به خام فروشی  های حسرت  آور و چشم پوشی از منابع نرم بسنده 

کرده ایم.
ایران سرچشــمه منابع غنی و رنگارنگ است و در دل دشت ها 
و کوه های این سرزمین با ثروت های بی  شماری روبه رو هستیم. 
حال می  توان آنها را به صورتی ســنتی و با دورریزهای فراوان 
اســتخراج کرد یا بــا نگاهی علمی و مدرن به ســوی کنکاش 
معادن گام برداشــت. ما باید به نسل  های آینده پاسخ گو باشیم 
که چرا منابع این ســرزمین را به صورت خام و فرآوری نشــده 
و بــه بهــای رایگان صــادر کرده و پــس از بهینه  ســازی از 
کشورهای صنعتی دوباره آنها را با بهای بسیار گزافی خریداری 
نمودیم. نســل های پیش رو از ما خواهند پرســید که چرا به 
توجیهــات اقتصادی در این زمینه توجه چندانی نشــده و آیا 
 اســتخراج و فروش مواد معدنی خام توجیه علمی و اقتصادی 

داشته است؟
به کوه ها و دشــت های فارس نگاه کنید. آنها سرشــار از منابع 
غنی شــده هســتند؛ از نی ریز تا آباده و اقلید، از داراب تا لار و 
لامرد. تنوع ثروت های خاکی در این خطه دیرینه آن قدر زیاد 
است که با اســتفاده بهینه از آنها بتوان به سودهای سرشاری 
دســت یافت و کشــور دیگر احتیاجی به نفت و تحریم  هایش 
نداشــته باشــد. البته اگر آنها از نگاه  ها و مدیریت های سنتی 
رها شــوند و به جای فروش  های خرواری، به خرده  فروشــی و 

محصولات فرآوری شده روی آوریم.
البته منابع زیرزمینی فارس یگانه ثروت این سرزمین به حساب 
نمی آینــد. یادگارهای دیرینه  ای از گذشــتگان نزد ما به امانت 
مانده که جهانیان را به شــگفت آورده و عزت و اعتباری ابدی 
را بــرای گربه خاورمیانه به همراه می آورد. به شــکوه مجموعه 
پرسپولیس بنگرید. تخت جمشــید فقط یک عظمت معماری 
و نشــانه بلوغ دانش ایرانیان در زمینه ســاخت و ساز نیست؛ 
بلکه بســیاری از مفاهیم انسان  دوســتانه و حقوق بشــری در 
جای  جای آن به چشم می آید و سند مستدلی از صلح  دوستی و 
بزرگ  منشی پارسیان است. با تکیه بر مفاخر تاریخی می توانیم 
فرهنگ غنی ایران و ایرانی را به جهانیان بشناســانیم و تمامی 
خدعه هــا و نیرنگ هــای مذبوحانه  ای را که می کوشــند ما را 
ملتی بدوی و گرفتار بربریت نشــان دهند، خنثی ســازیم. در 
حقیقت، میراث جاودانه  ای نظیر تخت جمشید و پاسارگاد برای 
ایرانیان دربردارنده مواهب مادی و معنوی اســت و پاسداشت 
و بهره برداری از آنها در زمره وظایف نســل  های کنونی اســت. 
به راســتی ما چه پاسخی برای پرســش آیندگان داریم؟ آنها 
می پرسند پروژه مسقف کردن تخت جمشید و حفاظت از آن در 
برابر آتش فرســایش طبیعت مگر چقدر هزینه داشته است که 
زیر بار آن شانه خالی کرده ایم؟ آیا نمی توانستیم درآمد حاصل 
از یک ســال این مجموعه گران بهای تاریخی را به نگهداری از 

آن اختصاص دهیم؟
البته یادگار هزاره های پیشــین به عنوان یگانه سرمایه میراث 
فرهنگی فارس محســوب نمی شــود. با گذر از بافت تاریخی 
شیراز با انبوهی از ســاختارهای چشم  نواز روبه رو می شویم که 
گردشــگران داخلی و خارجی را به وجــد آورده و برای دیدار 
آنها مسافر شهر راز می شوند. به همین دلیل باید از ثروت های 
به جامانده از گذشــتگان حفاظت و پاســداری مضاعفی کنیم 
و آنهــا را بی رحمانه به آتش فرســایش باد و بــاران و آفتاب و 

گل سنگ ها نسپاریم.
در آینده ای نزدیک جبر زمانه و نیازهای عمومی کشور ما را بر 
آن می دارد تا از ظرفیت  های نرم فارس به عنوان گهواره تمدن 
ایران زمین در مقیاس وســیع تری استفاده کنیم. البته با اتخاذ 
رویه کنونی به نظر می رسد بسیاری از ثروت  های این سرزمین تا 
دهه های آغازین 1400 دیگر در میان ما وجود فیزیکی نداشته 
باشــند. این در حالی است که بسیاری از کشورها و تمدن های 
نوظهور از مؤلفه های پوشــالی به کســب درآمد می پردازند و 
ادبیات گردشگری در اقتصاد نوین جهانی حرف اول را می  زند.

نمونه هایی که به اختصار از آنها یاد شــد، یگانه اســتعدادهای 
فارس و شــیراز در حوزه اقتصادی و کســب درآمد به حساب 
نمی  آینــد. طبیعت اســتان پهناور فارس چهارفصل اســت و 
اختــلاف دمای 20 تــا 30 درجه ســانتی  گراد، گواهی بر این 
ادعاست؛ از سویی، با آباده و صفاشهر به عنوان مناطق سردسیر 
استان روبه رو هستیم و از سوی دیگر در مناطق جنوبی استان 
در اوج انقلاب های تابستانی با آب و هوایی معتدل. این ظرفیت 
جغرافیایی به همراه تنوع قومیتی جایگاه ویژه ای برای اســتان 
بــه ارمغان می آورد و موقعیت آن را در ایران به عنوان خطه ای 

استراتژیک منحصربه فرد می  کند.
به طور حتم در آینده  ای نزدیک به تمامی موارد یاد شده و الزام 
بهره  برداری بهینه از ظرفیت های استان فارس به صورت علمی 
و عملی پی خواهیم برد و امید می  رود فرصتی برای پاسداشت 
آنها باقی مانده باشــد. زمان چندانی تا به پایان رسیدن آخرین 
قطرات طلای سیاه باقی نمانده و باید از هم  اکنون به فکر جبران 
مافات و معیشــت آیندگان بود. شاید از نگاه نسل های فردا، ما 
کارنامه درخشــان و قابل دفاعی در زمینه بهره برداری از منابع 
نرم نداشته باشــیم. آینده اقتصادی ایران از اتوبان فارس عبور 

می کند.

سعیدرضا امیرآبادی- روزنامه نگار: 

amirabadi_shznvn@yahoo.com
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